
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 26/11/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Καλπάζει ο ιός της ευλογιάς στα αιγοπρόβατα της Ροδόπης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, η κατάσταση φαίνεται να ξεφεύγει, όσον αφορά τη διασπορά 
του ιού της ευλογιάς στα αιγοπρόβατα της Π.Ε. Ροδόπης. Όπως χαρακτηριστικά μας 
ειπώθηκε, τις επόμενες μέρες θα οδηγηθούν για σφαγή περίπου 30 κοπάδια της, ενώ 
ήδη στο σύνολο της Περιφέρειας έχουν σφαγιαστεί άνω των 30.000 αιγοπροβάτων. Αν 
και οι κτηνοτρόφοι πρέπει να συμμορφώνονται στις γενικότερες οδηγίες απολύμανσης, 
εντούτοις η ραγδαία εξάπλωσή της θα πρέπει το ΥπΑΑΤ να το οδηγήσει στην ανάληψη 
πρωτοβουλιών είτε οικονομικής ενισχύσεως προς τους κτηνοτρόφους για την απώλεια 
των κοπαδιών τους είτε στην εκπόνηση ολιστικού σχεδιασμού, προκειμένου οι 
κτηνοτρόφοι της Ροδόπης να αποκτήσουν νέες σταυλικές εγκαταστάσεις, οι οποίες 
πρέπει να πληρούν προϋποθέσεις που να προστατεύονται τα αιγοπρόβατα κατά την 
εκτροφή τους από τις ζωονόσους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως προβείτε στις ανάλογες ενέργειες, προκειμένου αφενός να 
αντιμετωπιστεί ο ιός της ευλογιάς στα αιγοπρόβατα της Ροδόπης και αφετέρου οι 
κτηνοτρόφοι της να βελτιώσουν υλικοτεχνικά τις κτηνοτροφικές τους εγκαταστάσεις 
έναντι πάσας ζωονόσου; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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